
7月8-10第八届成都国际酒店用品及餐饮博览会

产品名称 7月8-10第八届成都国际酒店用品及餐饮博览会

公司名称 上海博华国际展览有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 上海市嘉定工业区叶城路912号J6686室（注册地
址）

联系电话 13671856722 13661406349

产品详情

整合资源是目前很多餐企迫切需要的。而上海博华国际展览有限公司早已看到需求，搭建餐企的交流合
作平台。

面对西南市场，第八届成都国际酒店用品及餐饮博览会将于2021年7月8-10日在成都举办，打造高规格西
部地区餐饮大展，辐射云、贵、川、渝、陕、甘、宁、青、藏等地。同期举办2021第十届（成都）餐饮
供应链及烘焙博览会。

Coffee Equipment and Accessories, Coffee Brewing Apparatus and Accessories, Tea

equipment and technology , Catering Products

咖啡设备及其配件, 咖啡冲泡器具及配件, 茶用设备及技术, 餐饮配套产品

Shanghai Zheng Lin International Trading Co., Ltd. is one of earliest and biggest

manufacturer of boiler for commercial coffee machine in China. Zheng Lin has more

than ten years rich experience on production and design for boiler, and supplying boiler

(copper and stainless steel) to many famous coffee machine manufacturer. Zheng Lin



not only specialized in boiler, but also have capability to make boiler assembly, and other

key components, like copper connection tube, steam pipe, group, portafilter and etc...

上海正霖国际贸易有限公司是中国早并大生产商用咖啡机锅炉的生产厂家之一

，拥有逾十年的生产和设计经验，为国内外多家商用咖啡机厂商提供锅炉（紫

铜和不锈钢材质）。公司从单一锅炉产品拓展到锅炉和连接管路的组装，其他

重要配件有铜管连接组件， 打泡管， 冲煮头，手柄等等。

Vitamix is passionate about nourishing the zest for life. This passion drives us to design, develop, and produce the

world’s best performing and most reliable blending solutions. Since we’re the brand trusted by chefs, you’ll find

our high-performance blending products in home and restaurant kitchens around the world. We would love to have a

place at your table. Vitamix is proud to be a fourth-generation family-owned American company. We’ve been in

business since 1921, and our passion for changing people’s lives through whole food nutrition drives everything we

do. Vitamix products are engineered and assembled in the USA. From laser-cut stainless steel blades to cool-running

motors, we carefully select the highest-quality components, so you can be confident knowing Vitamix will be there for

years to come.

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

